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Az ünnepség mint mindig, az intézmény udvarán kezdődött. Az iskola névadójának mellszobra mellett a vendégeket valamint az isko-
la diákjait és pedagógusait elsőként Szekeres Valentin igazgató köszöntötte, aki az utóbbi egy év jelentős iskolai fejlesztéseit emelte ki.

– Azok, akik ma eljöttek velünk ünnepelni, szinte kivétel nélkül tettek valamit azért, hogy az iskolai fejlesztések az elmúlt egy éves 
időszakban se álljanak le. A Tartományi Oktatási Titkárság jóvoltából tavaly egy új tornaterem köszöntötte iskolánk tanulóit és dolgozóit, 
a nyári szünetben pedig szintén egy nagy beruházás fog megvalósulni. Az udvari bejárat és az azt körülölelő folyosó és előtér hatalmas 
üvegtábla ablakai lesznek kicserélve, ami a szakemberek szerint akár 30 százalékos energiamegtakarítást is jelenthet majd intézményünk-
nek. Az oktatási feltételek javulásával párhuzamosan az oktatói-nevelői munka is egyre eredményesebb, diákjaink szép sikereket érnek el 
a hazai és nemzetközi versenyeken, diákszínjátszóink pedig mindenütt remekelnek, bárhol is lépnek színpadra. 

Az iskola igazgatója után Nyilas Leonov Anita, a Magyar Nemzeti Tanács alelnöke és Kávai Szabolcs, a Községi Tanács közokta-
tással megbízott tagja szólt az egybegyűltekhez. Mindketten hangsúlyozottan foglalkoztak a kiváló pedagógusi teljesítményekkel és a 
diáksikerekkel is, amelyek csak együtt, egymás függvényében tudnak kiteljesedni. 

A horgosi iskola és a szabadkai Magyar Tannyelvű Tanítóképző Kar közötti tartós együttműködés egy korábbi közös IPA-projekt 
révén alakult ki és azóta is töretlen, emelte ki Námesztovszki Zsolt, az MTTK dékánhelyettese.

– Régóta tart már ez a szakmai kapcsolat intézményünk és a horgosi iskola között. 2012-ben és 2013-ban a Szegedi Tudományegye-
tem és az MTTK közös, a hátrányos helyzetű gyerekek felzárkóztatására irányuló projektjét a horgosi általános iskolában keltettük élet-
re.  Nem csak próbáltuk, nagy sikerrel el is végeztük a hátrányos helyzetű tanulók felzárkóztatását. A munkába  saját egyetemistáinkat 
és pedagógusainkat kapcsoltuk be. Sajnos a projekt futamideje lejárt, ilyen formában nem tudjuk folytatni tovább, pedig szükség lenne 
rá, de más formában, mondjuk a pedagógusképzés terén például továbbra is szoros a kapcsolatunk a horgosi iskolával. 

A diákok alkalmi műsorát követően az ünnepség a Művelődési Házban folytatódott, ahol kiosztották a jutalmakat az iskola jubiláló dol-
gozóinak. Táborosi Győző testnevelőtanár, aki minden eddigi munkanapját ebben az intézményben töltötte, két dolog miatt is örülhetett: 
a tornateremnek és a 30 éves munkásságáért járó elismerésnek. 

– Harminc év nem kevés, ennyi idő alatt az ember sok szépet, de kevésbé szépet is megér, bár általában a szép dolgok maradnak 
meg az emlékezetében. Ami élteti az embert, az a gyerekek szemében a fény, az öröm, az, amikor húsz, harminc év után, akár az utca 
másik oldaláról is megemelik a kezüket és köszöntik az embert. Ez alapján mégis csak el lehet könyvelni, hogy valamikor valamit jól 
csináltunk. 1987-ben kezdtem el dolgozni, azóta minden nap itt vagyok, betegszabadságon is az idén voltam először – mondta büszkén 
a horgosiak kedvenc tornatanára. 

A horgosi általános iskolások látványos művelődési műsora után az iskolanapi rendezvény állófogadással ért véget. 
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– A szünidőben újabb felújítások kezdődnek a horgosi iskolaépületben –


